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Kære Niels E. Bjerrum  
  
Tak for din henvendelse fra den 19. januar 2021 til Teknik‐ og Miljøforvaltningen, hvor du på vegne af Lotte Juul 
spørger, hvad vi kan gøre for at åbne Langelinie, så længe den ikke bruges til krydstogtskibe.  
 
Jeg kan oplyse, at Langeliniekaj er omfattet af lokalplan 197 (Søndre Frihavn). Lokalplanen indeholder en 
formulering om, at selvom området fastlægges til rekreative formål, så må det ”ikke være til hinder for fortsat 
havneudnyttelse af kajen i forbindelse med skibsanløb, fortrinsvis af turistmæssig og repræsentativ karakter" (§ 4, 
stk. 3). Arealet er desuden udlagt til internt færdselsareal. Forvaltningen kan derfor ikke gøre noget ved hegnet langs 
kajen. Lokalplanen fastlægger dog, at den eksisterende hævede promenade på Langeliniekaj i princippet skal 
opretholdes (§ 11, stk. 5), og vi kan derfor opfordre til, at borgerne benytter denne. Jeg vil foreslå, at du og Lotte 
Juul kontakter By og Havn om mulighederne for at give borgerne bedre adgang til vandet langs Langelinjekaj i denne 
tid, hvor der ikke kommer mange krydstogtskibe til byen. 
 
Jeg håber, at du hermed har fået svar på din henvendelse, og ellers er du velkommen til at kontakte os igen.  
 
Med venlig hilsen  

Hans Christian Karsten 
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